
ZPRÁVA O VYŘIZOVÁNÍ DOTAZŮ A PŘIPOMÍNEK ČLENŮ  
ZASTUPITELSTVA MĚSTA 

     
Z XI. zasedání zastupitelstva města, konaného dne 18. prosince 2003 a z mimořádného 
zasedání zastupitelstva města konaného dne 9. ledna 2004 při�lo kanceláři primátora na 
vědomí dvanáct odpovědí na dotazy zastupitelů. 
 
 
Dotaz zastupitelky MUDr. Zuzany Vystrčilové - Jak hlasovali členové rady města při 
schvalování usnesení č. 1161/2003? 
 
Odpovídá doc. RNDr. Miroslav Tetter, CSc. � primátor 
Při projednávání tohoto bodu programu rady města bylo v jednací místnosti 8 radních. Pro 
předlo�ené usnesení hlasovalo 7 členů rady města a 1 byl proti.  
Na zasedání Rady města České Budějovice dne 7.1.2004 jsem předlo�il Vá� dotaz a nikdo 
z radních se nevyjádřil. Já jsem při projednávání tohoto bodu programu byl ji� na cestě do 
Prahy a hlasování jsem se nezúčastnil.  
 
�ádost zastupitele PhDr. Oskara Marka � �ádám o zaslání přehledu uzavřených smluv 
na poradenské slu�by včetně právních slu�eb za rok 2003 v podřízenosti primátora a 
náměstků. 
 
Odpovídá doc. RNDr. Miroslav Tetter, CSc. � primátor 
S ohledem na značný objem po�adovaných údajů Vám posílám sumář za jednotlivé odbory. 
Budu rád, kdy� na základě tohoto materiálu mi upřesníte po�adavek, tzn. akci/účel nebo 
odpovědné místo a obratem Vám dodám seznam smluv.  
1. Jde o předbě�ná čísla. Účetní rok 2003 nebyl k dne�nímu dni uzavřený (stále probíhají 

účetní opravy). Konečná čísla budou známa koncem února 2004 a budou součástí rozboru 
hospodaření města za rok 2003, který Zastupitelstvo města České Budějovice projedná 
15.3.2004. 

2. Na polo�ku 5166 � konzultační poradenské a právní slu�by se účtují i výdaje na 
periodické (obecně závaznými předpisy přikázané) revize (technologických zařízení 
apod.).  

3. Smlouva uzavřená v roce 2003 mů�e být částečně nebo i zcela plněná (fakturovaná) i 
v následujícím roce (letech). 

4. Celkem bylo z polo�ky 5166 provedeno cca 600 úhrad, a to nejen na základě uzavřených 
smluv, ale i na základě objednávek.  

 
 
Odpovídá Tomá� Kubín � náměstek primátora  
V oblasti mých kompetencí, tedy na odborech ekonomickém, majetkovém a odboru 
informatiky je řada zále�itostí ře�ena externím poradenstvím ad hoc u jednotlivých případů 
individuálními objednávkami.  
Smluvně jsou o�etřeny pouze následující tři případy týkající se finančního odboru: 
1)  HZ Praha, s.r.o.   
            audit města za r.2003 
            300.000,- Kč + DPH 
2) Primaska audit, a.s. 
            kontrola a uzavření účetnictví ru�ené SMK, p.o. 
            40.000,- Kč + DPH 
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3) BEST Jihočeská komerční a realitní spol. s r.o. 
            daňové poradenství  
          200.000,- Kč + DPH 
Vá�ený pane doktore, doufám �e jsem vyhověl smyslu Va�eho dotazu. Pokud ne a pokud 
byste měl zájem o přehled jednotlivých individuálních případů zmíněných v úvodu mého 
dopisu, budou Vám samozřejmě neprodleně poskytnuty. 
 
 
Odpovídá Mgr. Juraj Thoma � náměstek primátora 
Odbor územního plánování a architektury: 
Poskytování konzultačních slu�eb zaměřených na vyhotovení auditu cyklistické politiky 
města České Budějovice s vyu�itím metody BYPAD 
Zhotovitel: Centrum dopravního vyzkumu, Lí�eňská A,   Brno 
Smluvní nejvy��í přípustná cena za práce činí 4.000 EUR 
Smlouva uzavřena dne 25.3.2003, platnost do 15.12.2004, podepsána p. primátorem 
 
Odbor rozvoje a cestovního ruchu: 
Zprostředkovatelská smlouva � 3. mezinárodní konference EUROARCH 
Zhotovitel: EUROARCH, Zelená 7, 160 00  Praha 6 
Cena za dílo: 40 000,- Kč 
Smlouva uzavřena: 29.7.2003, platnost do 1.5.2004, podepsána ing. Baumrukovou 
 
SOD � Oponentní posudek investičního záměru �Zanádra�ní komunikace� 
Zhotovitel: EC Harris s.r.o., Olivová 6/948, 110 00 Praha 1 
Cena (vč. DPH): 126 000,- Kč 
Smlouva uzavřena:18.8.2003 ,podepsáno ved. inv.odboru ing. �edou, placeno z rozpočtu 
ORCR 
platnost do 30.9.2003, dílo odevzdáno a převzato objednatelem 
 
Mandátní smlouva na registraci loga města Č.B. 
Zhotovitel: Ing.Sedlák Jiří, patentový zástupce, Husova 16, Č.Budějovice 
Cena (vč. DPH): 14 195,- Kč 
Smlouva uzavřena: 15.12.2003, platnost max. 90 dnů, podepsáno ing. Baumrukovou, plnění 
probíhá 
 
náměstek Mgr. Juraj Thoma: 
Mandátní smlouva � vojenské cviči�tě � lokalita Čtyři Dvory v Č.Budějovicích 
Zhotovitel: Ing.L.Kroupa, Jirsíkova 402/25, 373 72  Li�ov 
Cena : 15 000,- Kč, platba zálohově ,tj. celkem 105 000,- Kč vč. dodatku 
Smlouva uzavřena: 27.3.2003 na dobu určitou v trvání 6 měsíců od data zahájení činnosti, 
dílo odevzdáno a převzato objednatelem 
 
Odborná, technická a konzultační pomoc při u�ívání díla po jeho dokončení (rámec fáze 5 
zhotovení díla Územní plánu města České Budějovice 
Zhotovitel: Atelier Brno, s.r.o. �i�kova 5, 602 00 Brno 
Cena za dílo: 850,- Kč/ hodinu za výkony velmi vysoce kvalifikované, koncepční a 
koordinační 
 650,- Kč/ hodinu za odborné výkony vysoce kvalifikované 
 500,- Kč/ hodinu za výkony středně kvalifikované 
 celková fakturovaná cena za jeden kalendářní rok nepřekročí 150 000,- Kč (bez DPH) 
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Smlouva uzavřena dne 14.5.2003 , plnění probíhá 
Smlouva o právní pomoci � leti�tě Planá u Č.Budějovic 
Zhotovitel: Advokátní kancelář JUDr. S.Zvolánkové, Karlovo nám.18, Praha 2 
Cena (vč. DPH): 15 750,-Kč 
Smlouva uzavřena: 6.8.2003   na dobu neurčitou , dílo odevzdáno a převzato objednatelem 
 
Dodatek č. 1 mandátní smlouvyč. 08/122/2003 a její přílohy č.1 (uzavření na dobu určitou) 
Zhotovitel: Ing. L.Kroupa, Jirsíkova 402/25, 373 72  Li�ov 
Dodatek uzavřen: 30.9.2003 , změna článku 11, odst. 2, kterou se doba plnění upravuje ze 6 
měsíců na 7 měsíců; odevzdáno a převzato objednatelem 
 
 
Odpovídá Ing. Ivana Popelová � náměstkyně primátora  
Investiční odbor uzavřel v roce 2003 mandátní smlouvu č.503 � K/2003 s firmou RTS, a.s. 
Lazaretní 13, 615 00 Brno, zastoupené ing.Petrem Vrbkou. 
 
Předmětem smlouvy je výkon konzultačních a poradenských činností ve věcech vztahujících 
se k aplikaci zákona č.199/1994 Sb. o zadávání veřejných zakázek ve znění pozděj�ích 
předpisů: 
1. písemné konzultace dle přání mandanta (města České Budějovice) 
2. osobní konzultace a účast na schůzkách vztahujících se k aplikaci zákona 
3. ře�ení problémů konkrétních veřejných zakázek zadávaných mandantem 
 
Odpovídá Mgr. Vlasta Bohdalová � náměstkyně primátora  
Právní slu�by byly objednány pouze O�T. 
Dne 4.9.203 byla uzavřena �Smlouva o dílo č. 1147/2003� s fy PRIMASKA AUDIT, a.s. na 
práce související s ukončením činnosti  příspěvkové organizace M� Prachatická 2, České 
Budějovice � fakturováno částkou 15.750,- Kč (proplaceno 17.10.2003). 
Dále rovně� s touto firmou byla uzavřena �Smlouva o dílo č. 4011/2003� dne 12.12.2003 na 
ekonomické poradenství v účetní oblasti v souvislosti s prověřením vedení účetnictví 
příspěvkové organizace Z� Nová 1872/7, České Budějovice � fakturováno částkou 29.400,- 
Kč (proplaceno 22.12.2003). 
 
 
Dotaz zastupitelky Světlany Pajerské - Oprava kanalizace a komunikací na Pra�ském 
předměstí. Stavební úpravy u� byly ukončeny, úprava okolí domu s pečovatelskou 
slu�bou na Plzeňské ul. nebyla provedena. Kdy budou provedeny tyto úpravy? 
 
Odpovídá Ing. Ivana Popelová � náměstkyně primátora  
Opravy místních komunikací na Pra�ském předměstí budou probíhat i v leto�ním roce 2004. 
Postup oprav komunikací je vázán postupem oprav in�enýrských sítí, které zaji�ťují jednotliví 
správci. V lokalitě Pra�ského předměstí se jedná zejména o firmy Český Telecom a.s. a JČE 
a.s.. Tito správci sítí nejdříve okam�itě po povodních provedli provizorní opravu, na kterou 
navázala kompletní celková rekonstrukce sítí. Na tuto rekonstrukci potom logicky navazovala 
oprava těles jednotlivých komunikací. Proto nebylo mo�né v�echny komunikace opravit hned.  
Prioritou oprav v leto�ním roce bude pokračování oprav komunikací po�kozených 
povodněmi. V návaznosti na rekonstrukce sítí bude v této lokalitě nejdřív provedena oprava 
chodníků v ulici V Oblouku a následně celková oprava chodníků u domu s pečovatelskou 
slu�bou. Předpokládaný termín těchto oprav je léto 2004. Termín zahájení závisí na rychlosti 
přípravy projektové dokumentace, která se nyní zpracovává, a na průběhu stavebního řízení. 
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�ádost zastupitele Ing. Jana Singera, CSc.- �ádám o písemnou informaci ohledně ře�ení 
ekologické situace v areálu a okolí Kovo�rotu � Vráto. 
 
Odpovídá Ing. Ivana Popelová � náměstkyně primátora  
V příloze č. 1 je uveden Historický vývoj existence  Kovo�rotu Praha � provozu 08 Č. 
Budějovice, tak jak nám ho poskytl Kovo�rot Praha. 
 
Celá  problematika Kovo�rotu byla intenzivně projednávána v devadesátých letech min. 
století. Jednání probíhala nejdříve na úrovni nám. Krepsové a dále na odboru územního plánu 
a u primátora Ing. Bene�e. Ze dvou jednání přikládáme zápis - př. č. 2. V�echny zápisy nemá 
odbor O�P, který se nyní problematikou zabývá, i kdy� není dotčeným orgánem státní správy, 
k dispozici. 
Hlavním problémem obtě�ování okolí provozem Kovo�rotu na okolní bytovou zástavbu a 
blízkou Z� je nadměrný hluk. Z hlediska hluku je dotčeným orgánem státní správy Okresní 
hygienická stanice (nyní Krajská hygienická stanice). Na základě po�adavku ÚHA byl 
zpracován generel provozovny, který byl v roce 1992 odsouhlasen Okresním hygienikem. V 
červenci 1996 byl Okresním hygienikem schválen aktualizovaný generel a v září 1996 
závazný posudek k návrhu pásma hygienické ochrany, který obsahoval časový harmonogram 
realizace opatření navr�ených v generelu. Na základě toho Stavební úřad vydal rozhodnutí o 
ochranném pásmu � viz příloha 3. 
Problémem, proč nebyla zahájena realizace prací dle harmonogramu, a to zkrácení a posunutí 
jeřábové dráhy od bytové zástavby, byla neprovedená asanace staré ekologické zátě�e. V této 
zále�itosti je orgánem státní správy Česká inspekce �ivotního prostředí, která s Kovo�rotem 
vedla příslu�ná správní řízení. Rovně� Okresní hygienická stanice ulo�ila pokutu za neplnění 
časového harmonogramu. V této zále�itosti není odbor O�P dotčeným orgánem státní správy 
a jednotlivá rozhodnutí nemá k dispozici. 
V červnu 2001 svolal odbor O�P jednání v�ech zainteresovaných. Tohoto jednání se zúčastnil 
i Ing. Singer,Csc.. Následovala korespondence primátora na Fond národního majetku ohledně 
zaji�tění fin. prostředků na  ře�ení staré ekologické zátě�e a nám. Čápa na Kovo�rot Praha. 
Zápis z jednání a  výčet zaslaných dopisů  - viz př. č. 4. Poslední jednání proběhlo v říjnu 
2003. Zde bylo potvrzeno uzavření smlouvy Fondem národního majetku na zhotovitele 
sanačních prací v březnu 2003 a současně byl areál předán zhotoviteli k realizaci. Při 
provádění sanačních prací budou koordinovaně probíhat protihluková opatření vyplývající z 
generelu provozovny a PHO. Skutečný termín realizace bude závislý na postupu těchto prací, 
na termínu dokončení prováděcího projektu a jeho odsouhlasení FNM a M�P.  Zástupce KHS 
RNDr. Dufková informovala o aktualizovaném harmonogramu realizace protihlukových 
opatření, která by měla být dokončena v roce 2006. Vzhledem k zahájení sanačních prací bylo 
konstatováno, �e nic nebrání tomu, aby práce byly v termínu dokončeny a pokud tomu tak 
nebude, bude KHS uplatňovat vůči Kovo�rotu příslu�né postihy. Zápis z jednání  včetně 
harmonogramu -viz př. č. 5. 
Závěrem je nutné připomenout, �e město nemá �ádné mo�nosti k vymístění areálu ze stávající 
lokality. Jeho setrvání potvrdil i nový územní plán, i kdy� ten se vztahuje pouze na procesy 
nově vzniklé, tak�e ani kdyby tuto lokalitu nepotvrdil, nedával by zákonnou mo�nost provoz z 
ní vymístit. Jednání o mo�nosti vymístění byla vedena, ale skončila neúspěchem, neboť se 
nepodařilo generovat ani vhodné pozemky, ani finanční prostředky na realizaci takového 
opatření. Jak ji� bylo vý�e zmíněno, není O�P dotčeným orgánem státní správy při ře�ení 
problematiky hlučnosti, tudí� město nemů�e ani po této stránce uplatnit případné restrikce, 
město mů�e pouze vyvolávat jednání a vyvíjet tímto způsobem tlak na provozovatele i orgány 
státní správy na dodr�ení termínů a úspě�nou realizaci opatření. (Z důvodu obsáhlosti jsou 
přílohy k nahlédnutí v sekretariátu zastupitelstva města.) 
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�ádost zastupitele RSDr. Petra Braného - �ádám o poskytnutí informace o postupu 
ře�ení ekonomické situace v p. o. Malé divadlo České Budějovice.  
 
Odpovídá Mgr. Vlasta Bohdalová � náměstkyně primátora  
Na základě Va�í �ádosti o poskytnutí informace o postupu ře�ení ekonomické situace v  p.o. 
Malé divadlo, vznesené na IX. Zasedání zastupitelstva města dne 18.12.2003, Vám zasílám  
v příloze rozbor hospodaření, který vypracoval vedoucí finančního odboru ing.Jiří Pavlíček. 
 
Malé divadlo, příspěvková organizace, (dále jen MD) dosáhne za r.2003 hospodářského 
výsledku ve vý�i cca +19 tis. Kč. Při hodnocení tohoto údaje je třeba brát v úvahu, �e 
rozpočtovými změnami na základě usnesení RM byl provozní příspěvek 5.798 tis. Kč v 
průběhu r.2003 postupně navý�ený: 
2.4.2003 o 42 tis. Kč na úpravu mezd (změna vládního nařízení) 
25.6.2003 o 105 tis. Kč jako dotace z Programu podpory profesionálních divadel 
24.9.2003 o 130 tis. Kč jako dotace z Programu podpory profesionálních divadel 
12.11.2003 o 300 tis. Kč na pokrytí mezd za 10/2003 
26.11.2003 o 520 tis. Kč na pokrytí závazků po splatnosti (dodavatel.faktury, odvody z mezd 
ad.) 
10.12.2003 o 241,5 tis. Kč jako státní dotace na aktivní politiku zaměstnanosti 
10.12.2003 o 600 tis. Kč na pokrytí očekávané ztráty za r.2003 (začátek �sanačních� opatření) 
celkem o 1.938,5 tis. Kč, tj. o 33,4% na příspěvek 7.736,5 tis. Kč. 
 
Ztráta minulých období činí 754.416,72 Kč (z toho jen za r.2002 byla 506,2 tis. Kč). V r.2001 
a 2002 byly ztráty zapříčiněné překročením materiálových nákladů, nákladů na energie, 
opravy a ostatní slu�by; plán tr�eb se v těchto letech podařilo mírně překročit. Problémy 
hospodaření v r.2003 byly naproti tomu zapříčiněné předev�ím neuskutečněním 
naplánovaných tr�eb, zejména při exteriérovém hraní. Ke zvý�ení ceny vstupného o 5 a� 10 
Kč na vstupenku se přistoupilo a� po odvolání bývalé paní ředitelky. Zároveň se pro r.2004 
pečlivě zva�oval plán představení včetně externích tak, aby bylo mo�né plán tr�eb pro r.2004 
naplnit a zároveň aby související náklady byly co nejni��í.  
�e by takto veliká ztráta minulých období mohla být v budoucnu uhrazena zlep�enými 
hospodářskými výsledky této organizace, je velmi nepravděpodobné. Proto RM projednala 
záměr rozlo�ení úhrady ztráty zřizovatelem do dvou let formou navy�ování příspěvku 
rozpočtovou změnou a to část 10.12.2003 a zbytek dle finančních mo�ností v průběhu r.2004 
tak, aby byla tato organizace postupně �oči�těna� od starých zátě�í (fond reprodukce 
investičního majetku není krytý penězi na účtu, problémy s cash-flow během roku, atd.). 
 
Po finančním vypořádání r.2003 začátkem února 2004 pravděpodobně zůstane v účetnictví 
MD nevypořádaná ztráta cca 740 tis. Kč. Tuto ztrátu lze �vypořádat� buď navý�ením 
příspěvku z rezervy města je�tě do doby sloučení organizace nebo a� následně po 
realizovaném sloučení. Druhý případ pova�uji za lep�í z těchto důvodů: 
1) V den ukončení činnosti MD jako samostatné organizace se uzavře i účetnictví a zcela 

přesně vyčíslená celková ztráta se přeúčtuje jako pohledávka MD vůči zřizovateli, tj. 
městu. Tato pohledávka se dle navr�eného usnesení předá Jihočeskému divadlu (JD) a po 
následném schválení příslu�ného rozpočtového opatření RM bude navý�ený příspěvek JD 
na r.2004 v odpovídající vý�i. Tímto budou staré zátě�e MD odstraněné. 

2) Na JD přejde samozřejmě i provozní příspěvek, který nebyl k datu sloučení vyčerpaný 
MD. 
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�ádost zastupitelky Ing. Marie Paukejové 
�ádám o předlo�ení následujících dokumentů a zodpovězení dotazu: 
1. Usnesení rady města o vyhlá�ení výběrového řízení na funkce ředitelů Z� Baara,  
      M� Větrná a M� Nerudova.  
2. Kompletní agendu, protokoly z uskutečněných výběrových řízení. 
3. Proč nebylo předlo�eno i jmenování vítězky výběrového řízení na ředitelku M�  
      Větrná 24 do rady města? 
 
Odpovídá Mgr. Vlasta Bohdalová � náměstkyně primátora  
1) V�echny dokumenty, o které �ádáte v bodě 1 a 2, jsou k dispozici k nahlédnutí u vedoucí  
      odboru �kolství a tělovýchovy paní Mgr. Renáty Fyrbachové. Byla jsem informována, �e  
      schůzku s paní vedoucí O�T jste si ji� sjednala a budete tudí� mít mo�nost do v�ech Vámi  
      po�adovaných dokumentů nahlédnout. 
2) Odpověď na Vá� dotaz týkající se bodu 3 Va�í �ádosti naleznete v důvodové zprávě z  
      jednání Rady města Českých Budějovic ze dne 16.7.2003  k bodu : �Rozhodnutí  
      zřizovatele k výsledkům konkurzů na místa ředitelů ve �kolských zařízeních�. Důvodová  
      zpráva je rovně� k dispozici u vedoucí O�T. 
 
 
Dotaz zastupitele Jana Svobody - V jakých �kolách do�lo k hospodářské �trestné� 
činnosti? Jaký byl rozsah této zpronevěry? Jaké byly vyvozeny důsledky jednak ve 
vztahu ke konkrétním osobám (účetně trestní zodpovědnosti), jednak také ve vztahu 
k systému (aby se to neopakovalo)? 
 
Odpovídá Mgr. Vlasta Bohdalová � náměstkyně primátora  
V roce 2003  byla zji�těna hospodářská trestná činnost na Z� Matice �kolské a Z� 
Grünwaldova. V obou případech účetní zpronevěřily nemalé částky peněz. Na Z� Matice 
�kolské se jedná o částku 777 736,80 Kč a na Z� Grünwaldova 358 200,- Kč. 
Na Z� Matice �kolské účetní ji� vrátila 720 000,- Kč, na Z� Grünwaldova celou částku.  
S oběma pracovnicemi byl rozvázán pracovní poměr, ředitelům �kol byly odebrány 
nenárokové slo�ky platů. 
Ředitel Z� Grünwaldova trestní oznámení stáhl, ředitelka Z� Matice �kolské nedoplatek 
vymáhá soudní cestou. 
 
 
Dotaz klubu zastupitelů SNK: 
1. Dle oznámení v tisku byl ředitelem Veřejných slu�eb České Budějovice, p.o. 

jmenován pan Vladislav Kavalír. Zajímalo by nás, jakým způsobem bylo provedeno 
výběrové řízení, kolik se jej zúčastnilo kandidátů a jaké důvody vedly radu města 
k výběru pana Vladislava Kavalíra.  

2. Jaké je vzdělání designovaného ředitele VSL ČB, jeho praxe a kdo jej doporučil, 
respektive jaké jsou na jeho osobu reference a od koho? 

3. Proč byla vybrána osoba, která není z Českých Budějovic, jak je jmenovanému 
řediteli zaji�těno bydlení a kdo jej platí? 

4. Jaká bude odpovědnost pana Kavalíra za urychlenou a úspě�nou transformaci VSL 
ČB? Jaká je znalost místních poměrů, na jakou dobu je uva�ován ve funkci a co 
bude dělat po dokončení transformace? 

5. Kolik radních osobně zná pana Kavalíra a jeho pracovní výsledky? 
6. Pokud by transformaci VSL ČB zaji�ťovala právnická osoba, prosíme o mo�nost 

nahlédnutí do smlouvy o dílo. 
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Odpovídá Ing. Ivana Popelová � náměstkyně primátora  
Pan Ladislav Kavalír byl jmenován radou města do funkce ředitele VSL ČB bez výběrového 
řízení. Vzhledem k tomu, �e 18. prosince 2003 proběhlo zastupitelstvo města, které stanovilo 
vět�inový názor zru�it příspěvkovou organizaci Veřejné slu�by bez transformace do obchodní 
společnosti, ale zaji�těním slu�eb externími firmami, bylo nutné co nejrychleji zajistit 
bezproblémové fungování společnosti, zejména poskytování nezbytných slu�eb pro město. 
Rozhodnutí ZM mohlo být pro mnohé zaměstnance demotivující a stávající vedení nemělo 
důvěru rady města, i s ohledem na proběhlou kontrolu, �e danou situaci bez problému 
zvládne.  
Ing. Kavalír má vysoko�kolské vzdělání, je absolventem strojní fakulty ČVUT a v poslední 
době působil jako výrobní ředitel NATE, a.s. Chotěboř. K jeho výběru do�lo na základě 
osobního doporučení s tím, �e se jedná o vhodného člověka pro krizové řízení s velkými 
technicko-oragnizačními schopnostmi. Byl schopen nastoupit defacto ihned a za výhodu 
pova�ujeme právě to, �e není z Českých Budějovic, tj. nemá zde �ádné osobní vazby ani na 
zaměstnance Veřejných slu�eb, ani na radnici, ani vůči politickým strukturám. Bydlení bude 
dočasně, po dobu působení, panu řediteli zaji�těno pronájmem malometrá�ního bytu od 
Správy domů s.r.o.. Nájem si bude platit sám. Působení p. Kavalíra je předpokládáno do doby 
naplnění usnesení zastupitelstva města. Prvořadým úkolem je zajistit akceschopnost 
organizace pro plnění úkolů pro město přinejmen�ím v nezhor�ené kvalitě a postupná vnitřní 
příprava organizace pro realizaci záměru schváleného zastupitelstvem. Tato příprava sebou 
nese podrobněj�í vnitřní analýzu organizace, na základě které budeme zva�ovat, zda bude 
nutné k rychlému a úspě�nému dokončení zahájeného procesu přizvat k poradenství nějakou 
firmu a v jakém rozsahu, či bude mo�né to zvládnout vlastními silami. Potřeba poradenství se 
zatím jeví jako �ádoucí zejména s ohledem na nutnost rychlých kroků, aby bylo mo�né 
usnesení zastupitelstva naplnit co nejdřív. Odborná a nezávislá vnitřní ekonomicko-finanční 
analýza také zobjektivní posouzení náročnosti slu�by poskytované externí firmou či vlastní 
obchodní společností, které bude nutné jak pro vyhodnocení nabídek vze�lých z výběrových 
řízení, tak i pro případné kroky, pokud by se slu�by nepodařilo uspokojivě vysoutě�it. 
Nicméně z usnesení zastupitelstva města vyplývá, �e úkol Ing. Kavalíra není transformace 
organizace, ale spolupráce při přípravě výběrových řízení a příprava organizace ke zru�ení. 
Odpovědnost Ing. Kavalíra jako ředitele je dána jeho pracovně právním vztahem. Pokud 
nebude rada města s jeho činností spokojená, má pravomoc ho kdykoliv z funkce odvolat.  
I kdy� bylo nutné, aby jmenováním ředitelem se stal Ing. Kavalír zaměstnancem organizace, 
nepočítá s tím, �e by v ní případně působil dál, pokud by byl odvolán z funkce ředitele. Co 
bude dělat po skončení svého působení ve Veřejných slu�bách je jeho osobní zále�itostí, vůči 
městu nejsou z jeho strany vzná�eny �ádné po�adavky a s dočasností svého působení je 
srozuměn.  
 


